
Protokół Nr XIX/2019
z XIX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu odbytej w dniu 27 i 30 grudnia 2019 roku

w sali Urzędu Miejskiego Stary Rynek 1.

Sesja w dniu 27 grudnia rozpoczęła się o godzinie 10.00, a zakończyła o godzinie 21, sesja
kontynuowana w dniu 30 grudnia 2019 roku rozpoczęła się o godzinie 14.00 a zakończyła
o godzinie 21 

Ustawowa liczba Radnych - 21
Obecnych na Sesji              - 21

Porządek obrad przed zmianami:
1. Otwarcie obrad XIX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Przyjęcie protokołu z XVIII Sesji Rady Miejskiej.
4. Interpelacje i zapytania.
5. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie miedzy Sesjami.
6. Sprawy różne - dyskusja.
7. Uchwalenie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy Miasto  Łowicz  na lata  2020-
2033:
a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gmi-

ny Miasto Łowicz  na lata 2020-2033,
b) opinie poszczególnych komisji Rady Miejskiej,
c) dyskusja i wnioski do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Łowicz na

lata 2020-2033,
d) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto

Łowicz  na lata 2020-2033.
8. Uchwalenie budżetu  na 2020 rok:
a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu budżetu na 2020 rok, 
b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej dotycząca możliwości sfinansowania planowane-

go deficytu budżetowego Miasta Łowicza w 2020 roku,
c) opinie poszczególnych komisji Rady Miejskiej,
d) dyskusja i wnioski do projektu budżetu na 2020 rok,
e) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia projektu budżetu na 2020 rok. 
9. Informacja Burmistrza Miasta Łowicza dot. zgłoszonych żądań wynikających z art. 36
ust. 1-3 i ust. 5 oraz wydanych decyzji na podstawie art. 37 ust. 6 i 7 ustawy z  dnia 27
marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (Dz. U. z 2018 r. poz.
1945 z późn. zm.).
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu  Miasta Łowicza na 2019
rok.
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11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu niezrealizowanych kwot
wydatków zamieszczonych w budżecie Miasta Łowicza, które nie wygasają z upływem roku

budżetowego 2019.  
12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapita-
łu zakładowego Spółki działającej pod nazwą Zakład Utrzymania Miasta Spółka z o.o. z siedzi-
bą w Łowiczu, w drodze wniesienia wkładu pieniężnego i objęcia w zamian nowych udziałów.
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa
w Gminie Miasto Łowicz na rok szkolny 2019/2020.
14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilak-
tyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2020
rok.
15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych
umów dzierżawy lub umów najmu po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat z tymi
samymi stronami, których przedmiotem są te same nieruchomości znajdujące się w zasobach
Gminy Miasta Łowicza.
16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/161/2019 Rady
Miejskiej w Łowiczu z dnia 28 listopada 2019 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i
porządku na terenie Gminy Miasto Łowicz.
17. Rozpatrzenie  projektu  uchwały w  sprawie  w  sprawie  zmiany  uchwały
Nr XVIII/165/2019 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 29 listopada 2019 r. określenia szczegó-
łowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od
właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania tych  odpadów, w zamian za uiszczoną przez
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.
18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zaproszenia do osiedlenia się na terenie
Gminy  Miasto  Łowicz  w ramach  procedury  repatriacyjnej  jednej  dwuosobowej,  określonej
imiennie, rodziny polskiego pochodzenia. 
19. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.
20. Zakończenie obrad XIX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Porządek obrad po przyjętych zmianach:

1. Otwarcie obrad XIX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Przyjęcie protokołu z XVIII Sesji Rady Miejskiej.
4. Interpelacje i zapytania.
5. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.
6. Sprawy różne - dyskusja.
7. Uchwalenie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy Miasto  Łowicz  na lata  2020-
2033 i uchwalenie budżetu  na 2020 rok:
a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gmi-

ny Miasto Łowicz  na lata 2020-2033 i projektu budżetu na 2020 rok,
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b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej dotycząca możliwości sfinansowania planowanego
deficytu budżetowego Miasta Łowicza w 2020 roku,

c) opinie poszczególnych komisji Rady Miejskiej w sprawie Wieloletniej Prognozy Finanso-
wej Gminy Miasto Łowicz  na lata 2020-2033 i projektu budżetu na 2020 rok,

d) dyskusja i wnioski do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Łowicz na
lata 2020-2033 i projektu budżetu na 2020 rok,

e) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto
Łowicz  na lata 2020-2033,

f) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia projektu budżetu na 2020 rok. 
8. W sprawie Apelu Rady Miejskiej do Burmistrza Miasta Łowicza o podjęcie czynności zmie-
rzających do tego, aby stan środków obrotowych działalności samorządowego zakładu budże-
towego na koniec roku nie przekraczał 1/6 rocznych planowanych na rok następny kosztów
wynagrodzeń i pochodnych od wynagrodzeń.
9. Informacja Burmistrza Miasta Łowicza dot. zgłoszonych żądań wynikających z art. 36
ust. 1-3 i ust. 5 oraz wydanych decyzji na podstawie art. 37 ust. 6 i 7 ustawy z  dnia 27
marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (Dz. U. z 2018 r. poz.
1945 z późn. zm.).
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu  Miasta Łowicza na 2019
rok. 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu niezrealizowanych kwot
wydatków zamieszczonych w budżecie Miasta Łowicza, które nie wygasają z upływem roku
budżetowego 2019.  
12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa
w Gminie Miasto Łowicz na rok szkolny 2019/2020. 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilak-
tyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2020
rok. 
14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych
umów dzierżawy lub umów najmu po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat z tymi
samymi stronami, których przedmiotem są te same nieruchomości znajdujące się w zasobach
Gminy Miasta Łowicza. 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/161/2019 Rady
Miejskiej w Łowiczu z dnia 28 listopada 2019 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i
porządku na terenie Gminy Miasto Łowicz
16. Rozpatrzenie  projektu  uchwały w  sprawie  w  sprawie  zmiany  uchwały
Nr XVIII/165/2019 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 29 listopada 2019 r. określenia szczegó-
łowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od
właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania tych  odpadów, w zamian za uiszczoną przez
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zaproszenia do osiedlenia się na terenie
Gminy  Miasto  Łowicz  w ramach  procedury  repatriacyjnej  jednej  dwuosobowej,  określonej
imiennie, rodziny polskiego pochodzenia. 
18. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.
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19. Zakończenie obrad XIX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
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Ad. 1.
Otwarcia  obrad  XIX  Sesji  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  dokonał  Przewodniczący  Rady  Henryk
Zasępa. 
Powitał  Radnych oraz zaproszonych gości:  Burmistrza Miasta Pana Krzysztofa Jana Kalińskiego,
Zastępcę  Burmistrza  Miasta  Pana  Bogusława  Bończaka,  Sekretarza  Miasta  Panią  Marię
Więckowską, Skarbnika Miasta Pana Arkadiusza Podsędka, Naczelników Wydziału, Dyrektorów
jednostek organizacyjnych miasta, Radcę Prawnego Panią Katarzynę Kranik-Saleh, pracowników
Urzędu Miejskiego.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że na Sesji Rady Miejskiej obecnych
jest 21 Radnych, wobec czego podejmowane uchwały będą prawomocne.

Ad.2
Przewodniczący  Rady Miejskiej  Henryk Zasępa  stwierdził,  że  proponowany porządek  obrad
XIX Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym.

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że wpłynęło pismo Burmistrza Miasta Łowicza
o wprowadzenie do porządku obrad:
1. autopoprawki do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto
Łowicz na lata 2020-2033. 
2. autopoprawki  do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2019 rok.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że  jest  kworum  i  zaproponował  głosowanie
wprowadzenia  do  porządku  obrad  autopoprawki  do  projektu  uchwały   w  sprawie  Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2020-2033.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „przeciw”. 
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „przeciw”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „przeciw”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „przeciw”.
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18. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”.

9 „za”, 12 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że autopoprawka została odrzucona.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że  jest  kworum  i  zaproponował  głosowanie
wprowadzenia do porządku obrad autopoprawki do projektu uchwały  w sprawie zmian budżetu
Miasta Łowicza na 2019 rok.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik „wstrzymał się” od głosu.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta „wstrzymał się” od głosu. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

19 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że  autopoprawka  została  wprowadzona  do
porządku obrad większością głosów. 
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Radny Robert Wójcik w imieniu Klubu” Łowickie.pl” zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad
polegającym na połączeniu punktu 7 i 8. Pkt 7 otrzymałby brzmienie: „Uchwalenie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2020-2033 i uchwalenie budżetu na 2020 rok: 

a) opinia  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  sprawie  projektu  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2020-2033 i projektu budżetu na 2020 rok, 
b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej dotycząca możliwości sfinansowania planowanego
deficytu budżetowego Miasta Łowicza w 2020 roku, 
c) opinie poszczególnych Komisji Rady Miejskiej w sprawie projektu Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2020-2033 i projektu budżetu na 2020 rok, 
d) dyskusja  i  wnioski  do  projektu  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  na  lata  2020-2033
i projektu budżetu na 2020rok.”

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zarządził 15 minut przerwy. 

Przerwa rozpoczęła się o godz. 10:11 i zakończyła o godzinie 10:24.
Po przerwie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że jest kworum i zaproponował głosowanie zmiany
porządku obrad polegającej na połączeniu punktu 7 i 8. Pkt 7 otrzymuje brzmienie: „Uchwalenie
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2020-2033 i uchwalenie budżetu
na 2020 rok: 

a) opinia  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  sprawie  projektu  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2020-2033 i projektu budżetu na 2020 rok, 
b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej dotycząca możliwości sfinansowania planowanego
deficytu budżetowego Miasta Łowicza w 2020 roku, 
c) opinie poszczególnych Komisji Rady Miejskiej w sprawie projektu Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2020-2033 i projektu budżetu na 2020 rok, 
d) dyskusja  i  wnioski  do  projektu  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  na  lata  2020-2033
i projektu budżetu na 2020 rok.”

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski „wstrzymał się” od głosu.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 
10. Radny Krzysztof Olko głosował „przeciw”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”. 
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13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

12 „za”, 8 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że  porządek  obrad  został  zmieniony  większością
głosów.

Ad. 3
Protokół z XVIII Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad. 
Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że skoro uwag nie zgłoszono, protokół z XVIII Sesji
Rady Miejskiej w Łowiczu został przyjęty bez zmian.

Ad. 4 
Interpelacje  i zapytania.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  poinformował, że odpowiedzi na interpelacje
i zapytania zostały udzielone.

Radny Robert Wójcik w imieniu  Klubu Radnych „Łowickie.pl” złożył interpelacje w sprawie:

 wyposażenia Lodowiska Miejskiego na Nowym Rynku w chodziki dla dzieci;

 przedstawienia specyfikacji wydatków związanych z inwestycją modernizacji oczyszczalni
ścieków wraz z budową kanalizacji sanitarnej na terenie aglomeracji Łowicza od początku jej
prowadzenia;

 dołączenia pasażu przy ulicy Stefana Starzyńskiego do terenu targowiska Miejskiego;

 zmiany systemu poboru opłat za śmieci na system związany z poborem wody;
(stanowią załączniki)

Radna Zofia  Wielemborek  zgłosiła  wniosek  formalny  w sprawie  umożliwienia  Burmistrzowi
Miasta przekazania pełnej informacji dla ogółu społeczeństwa o działaniach między sesjami.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  zaproponował  głosowanie  w  sprawie
zgłoszonego wniosku:

9 „za”,10  „przeciw”, 0 „wstrzymujące”
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Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że wniosek nie został przyjęty.

Radny Michał Trzoska stwierdził, że głosował przeciwko, ponieważ uważa, że mieszkańcy mają
możliwość dostępu do informacji  Burmistrza o działach między sesjami na stronie internetowej
miasta.

Ad. 5
Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.

(stanowi załącznik)

Radna Zofia Kroc zapytała o przetarg na budowę podestu jeżdżącego dla osób niepełnosprawnych
w Urzędzie Miejskim.  Czego dotyczyło  spotkanie  28 listopada br.,  w którym uczestniczyli  Pan
Janusz  Michalak,  Pani  Sekretarz,  Pan Skarbnik,  Pan Robert  Oberman,  Pani  Katarzyna  Kranik-
Saleh. Zapytała o spotkanie w dniu 29 listopada br. dot. mediacji z Control Proces w Łodzi.
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta poinformował, że przetarg na podest został rozstrzy-
gnięty wygrała firma z Częstochowy. Mediacje z firmą Control Proces zakończyły się niepowodze-
niem i sprawa będzie w styczniu w sądzie.
Radny Robert Wójcik nawiązał do unieważnionego przetargu na odbiór i zagospodarowanie odpa-
dów komunalnych, stwierdził, że miastu grozi bardzo duża podwyżka na śmieci. Stwierdził, że zor-
ganizowanie choinki w piątek na Starym Rynku było niefortunne, w mieście był paraliż komunika-
cyjny. 
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz poinformował, że o choince miejskiej były bardzo pozytywne
opinie. 
Pani Beata Makowska Zastępca Naczelnika Wydziału Spraw Komunalnych poinformowała, że
został unieważniony I przetarg, w którym została złożona jedna oferta. Drugi duży unijny przetarg
na okres od dnia 1 lutego do dnia 31 grudnia br. został ogłoszony nowy przetarg na odbiór odpa-
dów, otwarcie ofert nastąpi w dniu 16 stycznia 2020 roku. 
Radny Jakub Wolski poparł propozycję Radnego Wójcika, aby miejska choinka była organizowa-
na w godzinach późniejszych. 

Ad. 6
Sprawy różne- dyskusja.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Boroski skierował zapytanie do Naczelnika Grzegorza Pełki
dlaczego toaleta przy baszcie znajduje się na zewnątrz. 
Radna Zofia Kroc stwierdziła, że Zarząd Osiedla „Stare Miasto” nie miało  żadnego wpływu na
projekt.
Dariusz Mroczek wraz z Pauliną Grochocką reprezentujący Polskie Stowarzyszenie „Rodak”
podziękowali  za  wsparcie  akcji  Pomoc  Polakom  w  rejonie  Soleczniki  na  Litwie.  W  ramach
podziękowań  na  ręce  Pana Burmistrza,  Radnego  Dariusza  Dzika  i  Radnego  Jakuba Wolskiego
w imieniu Klubu Radnych PiS i Niezależni wręczyli kopie obrazu Ojca Rembrandta.
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Ad. 7
Projekt  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Miasto  Łowicz  na lata  2020-2033  wraz
z autopoprawką - przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta

(stanowi załącznik)

a) Opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Gminy Miasto Łowicz na lata 2020-2033 – przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta

(stanowi załącznik)

b)  Opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  dotycząca  możliwości  sfinansowania
planowanego deficytu budżetowego Miasta Łowicza w 2020 roku -  przedstawił Pan Krzysztof
Jan Kaliński Burmistrz Miasta Łowicza.

(stanowi załącznik)

c) Opinię poszczególnych Komisji Rady Miejskiej w sprawie projektu Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2020-2033 - przedstawili Przewodniczący Komisji:
Opinię Komisji Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji Paweł Pięta
Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej przedstawił Przewodniczący Komisji Leszek Plichta
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta Rady przedstawił Przewodniczący Komisji Michał
Terenowicz
Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawił Przewodniczący Komisji Lech Aniszewski

(stanowią załączniki)

Radny Leszek Plichta poprosił o 10 minut przerwy.
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa ogłosił przerwę 10 minutową. 
Przerwa rozpoczęła się o godz. 12:02  i zakończyła o godzinie 12:19.

Po przerwie

d) dyskusja i wnioski do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Radny Krzysztof Janicki złożył wniosek do projektu Uchwały NR XIX/..../2019 Rady Miejskiej
w Łowiczu z  dnia  30 grudnia 2019 roku w sprawie  Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Gminy
Miasto Łowicz na lata 2020-2033 następującej treści: ”W projekcie Uchwały Nr XIX/.../2019 Rady
Miejskiej w Łowiczu z dnia 30 grudnia 2019 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Miasto Łowicz na lata 2020-2033 wprowadza się następujące zmiany:

 w załączniku nr 1 zmniejsza się wydatki majątkowe w roku 2021 o kwotę 5.000.000,00 zł
oraz w roku 2022 o kwotę 5.000.000,00 zł. Środki ze zmniejszenia rozchodów kredytów w
kwocie 10.000.000,00 zł przeznacza się na zwiększenie wydatków majątkowych.

 w załączniku nr 2 zmniejsza się łączne nakłady finansowe na przedsięwzięcie pn. „Moder-
nizacja oczyszczalni ścieków wraz z budową kanalizacji sanitarnej na terenie aglomeracji
Łowicz" o kwotę 10.000.000,00 zł i zmniejsza się wydatki w roku 2021 o kwotę 5.000.000,00
zł oraz w roku 2022 o kwotę 5.000.000,00 zł.”
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(stanowi załącznik)

Radny Robert Wójcik w imieniu Klub Radnych „Łowickie.pl” złożył wnioski:

1/  Wniosek do projektu Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy Miasto  Łowicz  na lata
2020-2033.

Modernizacja  oczyszczalni  ścieków  wraz  z  budową  kanalizacji  sanitarnej  na  terenie
aglomeracji Łowicza

Zmniejszenie wydatków o 20 000 000,00 zł, w tym w roku 2021 o kwotę 10 000 000,00 zł
i w roku 2022 o  kwotę  10 000 000,00 zł.  Środki  ze  zmniejszenia  wydatków przeznacza  się  na
zmniejszenie kredytów i pożyczek w roku 2021 o kwotę 10 000 000,00 zł i w roku 2022 o kwotę
10 000 000,00 zł.

(stanowi załącznik)

2/  Wniosek do projektu Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy Miasto  Łowicz  na lata
2020-2033 i do projektu uchwały Rady Miejskiej w Łowiczu w sprawie uchwalenia budżetu
na 2020 rok.

Zmniejszenie w dziale 926 – Kultura fizyczna, rozdział 92605 – Zadania w zakresie kultury
fizycznej z kwoty 900 000,00 zł do kwoty 700 000,00 zł i przeznaczenie kwoty 200 000,00 zł na
zmniejszenie kredytów i pożyczek w roku 2020.

(stanowi załącznik)

3/ Wniosek do projektu uchwały Rady Miejskiej w Łowiczu w sprawie uchwalenia budżetu na
2020 rok.

Zmniejszenie  w  dziale  758  -  Różne  rozliczenia,  rozdział  75818  rezerwy  na  inwestycje
i zakupy inwestycyjne z kwoty 1 600 000,00 zł do kwoty 1 300 000,00 zł i przeznaczenie kwoty
300 000,00 zł na zadanie inwestycyjne pod nazwą: budowa „Góry frajdy na łowickich błoniach”
(jeśli Burmistrz uważa, że zadanie jest nie do zrealizowania w proponowanej przez wnioskodawcę
formie w kwocie 300 000,00 zł to powinno być realizowane kolejne zadanie z listy rankingowej).

(stanowi załącznik)

4/ Wniosek do projektu uchwały Rady Miejskiej w Łowiczu w sprawie uchwalenia budżetu na
2020 rok.
 
Budowa i oświetlenie boiska piłkarskiego z naturalną powierzchnią przy SP nr 7

Zmniejszenie wydatków w dziale  801 Oświata  i  wychowanie,  Rozdział  80195 Pozostała
działalność o kwotę 100 000,00 zł (do kwoty 300 000,00 zł). Środki ze zmniejszenia tego wydatku
przeznacza się na zadanie: Wykonanie chodnika na ul. Armii Krajowej (od numeru 24 do 52 po
prawej stronie idąc od centrum miasta). 
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(stanowi załącznik)

5/ Wniosek do projektu uchwały Rady Miejskiej w Łowiczu w sprawie uchwalenia budżetu na
2020 rok.

Zmniejszenie  wydatków  w dziale  900  –  Gospodarka  komunalna  i  ochrona  środowiska,
rozdział 90015 – Oświetlenie ulic, placów i dróg o 100 000,00 zł, i przeznaczenie tej kwoty na
zadanie inwestycyjne o nazwie: „Oświetlenie ścieżki zdrowia w Lasku Miejskim”.

(stanowi załącznik)

6/  Wniosek do projektu Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy Miasto  Łowicz  na lata
2020-2033 i do projektu uchwały Rady Miejskiej w Łowiczu w sprawie uchwalenia budżetu
na 2020 rok.

Zadanie inwestycyjne: Budowa budynku zaplecza stadionu przy ulicy Starzyńskiego

Zmniejszenie wydatków o 3 687 700,00 zł, w tym w roku 2020 o kwotę 1 200 000,00 zł
i w roku 2021 o kwotę 2 487 700,00 zł.
1. Środki ze zmniejszenia wydatków w roku 2020 przeznacza się na następujące wydatki:

a) Wykonanie projektu budowlanego drogi (obwodnicy południowej) od ronda na DK 14 do
Ronda Niepodległości - kwota 300 000,00 zł,

b) Wykonanie projektu budowlanego Żłobka Miejskiego – kwota 150 000,00 zł,
c) Wykonanie parkingu przy cmentarzu Emaus – kwota 150 000,00 zł,
d) Zwiększenie nakładów inwestycyjnych na zadanie: Przebudowa ulicy Chabrowej – kwota

100 000,00 zł (razem 300 000,00 zł),
e) Rozdział  75023 –  Urzędy gmin  (miast  i  miast  na  prawach  powiatu)  na  wynagrodzenia

i składki od nich naliczane w kwocie 150 000,00 zł,
f) Rozdział 85219 – Ośrodki pomocy społecznej na wynagrodzenia i składki od nich naliczane

w kwocie 100 000,00 zł,
g) Rozdział 70001 – Zakłady gospodarki mieszkaniowej na wynagrodzenia i składki od nich

naliczane w kwocie 50 000,00 zł,
h) Rozdział 92604 – Instytucje Kultury Fizycznej – Ośrodek Sportu i Rekreacji na wynagro-

dzenia i składki od nich naliczane w kwocie 50 000,00 zł,
i) Rozdział 60004 – Lokalny transport zbiorowy na wynagrodzenia i składki od nich naliczane

w kwocie 50 000,00 zł,
j) Zmniejszenie kredytów i pożyczek w roku 2020 o kwotę 100 000,00 zł,

2. Środki ze zmniejszenia wydatków w roku 2021 w kwocie 2 487 700,00 zł  przeznacza się na
zmniejszenie kredytów i pożyczek w 2021 roku.

(stanowi załącznik)

W dyskusji udział wzięli Radni: Krzysztof Janicki, Zofia Wielemborek, Jakub Wolski, Wiesława
Gębura Grzegorz Durka , Dariusz Dzik, Zofia Kroc, Lech Aniszewski oraz Pan Janusz Michalak
dyrektor ZUK-u, Robert Oberman Naczelnik Wydziału Pozyskiwania Środków Zewnętrznych
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Radny Jakub Wolski w imieniu Klub Radnych PiS i Niezależni złożył wnioski:

1/  Wniosek do projektu Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy Miasto  Łowicz  na lata
2020-2033 i do projektu uchwały Rady Miejskiej w Łowiczu w sprawie uchwalenia budżetu
na 2020 rok.

Zagospodarowanie dziedzińca wewnętrznego i  parkingu między budynkami B i  C Urzędu
Miejskiego.

Zmniejszenie  wydatków w dziale  750 Administracja  publiczna,  Rozdział  75023 Urzędy
gmin o kwotę 200 000,00 zł. Środki ze zmniejszenia tego wydatku  przeznacza się na zmniejszenie
kredytów i pożyczek w  roku 2020 o kwotę 100 000,00 zł i zwiększenie wydatków inwestycyjnych
z przeznaczeniem na nowe zadanie inwestycyjne: Dokończenie budowy budynku gospodarczego
Schroniska dla zwierząt w kwocie 100 000,00 zł.

(stanowi załącznik)

2/  Wniosek do projektu Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy Miasto  Łowicz  na lata
2020-2033 i do projektu uchwały Rady Miejskiej w Łowiczu w sprawie uchwalenia budżetu
na 2020 rok.
Zmniejszenie  w dziale  630 – Turystyka,  rozdział  63003 – Zadania  z  zakresu  upowszechniania
turystyki z kwoty 492 677,00 zł do kwoty 392 677,00 zł i przeznaczenie kwoty 100 000,00 zł na
dział 600 – Transport i łączność, rozdział 60004 – Lokalny transport zbiorowy na wydatki związane
z realizacją ich statutowych zadań.

(stanowi załącznik)

3/  Wniosek do projektu Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy Miasto  Łowicz  na lata
2020-2033 i do projektu uchwały Rady Miejskiej w Łowiczu w sprawie uchwalenia budżetu
na 2020 rok.

Zmniejszenie w dziale 853 – Pozostałe działania w zakresie polityki społecznej, rozdział
85395 – Pozostała działalność z kwoty 58 587,00 zł do kwoty 38 587,00 zł i przeznaczenie kwoty
20 000,00 zł na zmniejszenie kredytów i pożyczek w  roku 2020.

(stanowi załącznik)

4/  Wniosek do projektu Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy Miasto  Łowicz  na lata
2020-2033 i do projektu uchwały Rady Miejskiej w Łowiczu w sprawie uchwalenia budżetu
na 2020 rok.

Zmniejszenie w dziale 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, rozdział 92109 –
Domy i  ośrodku kultury,  świetlice  i  kluby z kwoty  1 658 300,00 zł  do  kwoty 1 358 300,00 zł
i przeznaczenie kwoty 300 000,00 zł na zmniejszenie kredytów i pożyczek w  roku 2020.
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(stanowi załącznik)

5/  Wniosek do projektu Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy Miasto  Łowicz  na lata
2020-2033.
 
Budowa tunelu i dróg dojazdowych z infrastrukturą w ul. Mostowej i A. Krajowej
 

Zmniejszenie  wydatków o 19.600.000 zł,  w tym w roku 2021 o kwotę 3 000 000,00 zł,
w roku  2022  o  kwotę  16 100 000,00  zł  i  w  roku  2023  o  kwotę  500 000,00  zł.  Środki  ze
zmniejszenia wydatków przeznacza się na zmniejszenie kredytów i pożyczek w roku 2021 o kwotę
3 000 000,00 zł, w roku 2022 o kwotę 16 100 000,00 zł. i w roku 2023 o kwotę 500.000 zł.

(stanowi załącznik)

6/  Wniosek do projektu Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy Miasto  Łowicz  na lata
2020-2033 i do projektu uchwały Rady Miejskiej w Łowiczu w sprawie uchwalenia budżetu
na 2020 rok.
 
Zmniejszenie wydatków bieżących związanych z realizacją zadań statutowych w rozdział  75075
o kwotę  400 000,00  zł  oraz  zmniejszenie  wydatków  bieżących  związanych  z  realizacją  zadań
statutowych w rozdział 75095 o kwotę 100 000,00 zł i przeznaczenie tych kwot na: 
a.a) Wykonanie projektu budowy Pływalni Miejskiej - kwota 300 000,00 zł. 
a.b) Wykonanie  projektu  budowlanego  drogi  gminnej  równoległej  do  ulicy  gen.  Stanisława

Klickiego - kwota 150 000,00 zł. 
a.c) Wykonanie projektu ścieżki rowerowej od ulicy Mostowej do ulicy Warszawskiej (od mostu

kolejowego  na  wale  ze  zjazdami  w  osiedle  Dąbrówka  i  ulicę  Gdańską)  oraz  wykonanie
ekspertyzy ruchu pieszo-rowerowego w mieście – 50 000,00 zł.

(stanowi załącznik)

W dyskusji udział wzięli: Radny Lech Aniszewski, Radny Leszek Plichta, Pan Janusz Michalak
Dyrektor Zakładu Usług Komunalnych, Radny Jakub Wolski, Wiceprzewodniczący Rady Michał
Trzoska, Radna Zofia Wielemborek, Radny Krzysztof Olko, Radny Robert Wójcik, Radny Jacek
Wiśniewski,  Radna  Wiesława  Gębura,  Burmistrz  Krzysztof  Jan  Kaliński,  Zastępca  Burmistrza
Bogusław  Bończak,  Radny  Józef  Szczepanik,  Wiceprzewodniczący  Rady  Marek  Boroski,  Pan
Wojciech  Kunat  przedstawiciel  Klubu  Sportowego  „Pelikan”,  Pan  Bogdan  Suchanek  Dyrektor
Miejskiego  Zakładu  Komunikacji,  Pan  Krystian  Cipiński  Naczelnik  Wydziału  Współpracy
z Organizacjami  Pozarządowymi,  Aktywności  Obywatelskiej  i Przedsiębiorczości,  Pan  Michał
Zalewski Naczelnik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki, Pan Konrad Karwat. 

Dyskusja  dotyczyła  najważniejszych  inwestycji  planowanych  w  budżecie  Miasta  Łowicza  na
2020 rok:  budowy wiaduktu  i  dróg  dojazdowych,  modernizacji  oczyszczalni  miejskiej  budowy
tunelu  w ul.  Mostowej  i  ul.  A.  Krajowej  oraz budowy  budynku  zaplecza  stadionu  przy
ul. Starzyńskiego.
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Radny Jakub Wolski poinformował, że względu na późna porę złożył wniosek o przerwanie sesji
do poniedziałku tj. do dnia 30 grudnia 2019 roku do godziny 16:00.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował głosowanie wniosku zgłoszonego
przez Jakuba Wolskiego.

9 „za”, 10 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Wniosek nie został przez Rade przyjęty.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  zaproponowałaby  przerwać  sesję
do poniedziałku  tj. do dnia 30 grudnia 2019 roku i kontynuować ją godz. 12.00, uzasadniając, że
jest jeszcze dużo punktów do zrealizowania. Poddał pod głosowanie propozycje rozpoczęcie sesji
o 14.00.

8 „za”, 10 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Wniosek nie został przez Radę przyjęty.

Radna Zofia Wielemborek  zaproponowała,  aby sesję rozpocząć  w dnia 30 grudnia 2019 roku
o godz. 14.00.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  zaproponował  głosowanie  propozycji
zgłoszonej przez Zofię Wielemborek.

14 „za”, 4 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Wniosek został przez Radę przyjęty.

Przewodniczący Rady Miejskiej  Henryk Zasępa przerwał obrady sesji  do dnia 30 grudnia
2019r. do godz. 14.00.

Kontynuacja Sesji Rady Miejskiej w dniu 30 grudnia 2019 r. godz. 14.00. 

Obecni Radni - 20:
1. Radny Lech Aniszewski.
2. Radny Marek Boroski.
3. Radny Grzegorz Durka.
4. Radny Dariusz Dzik.
5. Radna Wiesława Gębura.
6. Radny Krzysztof Igielski.
7. Radny Krzysztof Janicki. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk. 
9. Radna Zofia Kroc. 
10. Radny Paweł Pięta.
11. Radny Leszek Plichta. 
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12. Radny Józef Szczepanik.
13. Radny Michał Terenowicz.
14. Radny Michał Trzoska.
15. Radna Zofia Wielemborek.
16. Radny Jacek Wiśniewski.
17. Radny Jakub Wolski.
18. Radny Robert Wójcik. 
19. Radny Henryk Zasępa. 
20. Radny Tadeusz Żaczek.

Radny  Robert  Wójcik w  wyniku  dyskusji  i  przeprowadzonej  analizy  zgłosił  następujące
autopoprawki do wniosków zgłoszonych w dniu 27 grudnia 2019 r. o następującej treści: 

Autopoprawka do 1/ Wniosku do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto
Łowicz na lata 2020-2033.

Modernizacja  oczyszczalni  ścieków  wraz  z  budową  kanalizacji  sanitarnej  na  terenie
aglomeracji Łowicza

Zmniejszenie wydatków o 20 000 000,00 zł, w tym w roku 2021 o kwotę 5 000 000,00 zł
i w roku 2022 o  kwotę  15 000 000,00 zł.  Środki  ze  zmniejszenia  wydatków przeznacza  się  na
zmniejszenie kredytów i pożyczek w roku 2021 o kwotę 5 000 000,00 zł i w roku 2022 o kwotę
15 000 000,00 zł.

(stanowi załącznik)

Autopoprawka do 2/ Wniosku do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto
Łowicz  na  lata  2020-2033  i  do  projektu  uchwały  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  w sprawie
uchwalenia budżetu na 2020 rok.

Zmniejszenie w dziale 926 – Kultura fizyczna, rozdział 92605 – Zadania w zakresie kultury
fizycznej z kwoty 900 000,00 zł do kwoty 700 000,00 zł i przeznaczenie kwoty 200 000,00 zł na
zadanie inwestycyjne: budowa budynku zaplecza stadionu przy ul. Starzyńskiego.

(stanowi załącznik)

Autopoprawka do 6/ Wniosku do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto
Łowicz  na  lata  2020-2033  i  do  projektu  uchwały  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  w sprawie
uchwalenia budżetu na 2020 rok.

Zadanie inwestycyjne: Budowa budynku zaplecza stadionu przy ulicy Starzyńskiego
Zmniejszenie wydatków o 3 537 700,00 zł,  w tym w roku 2020 o kwotę 1 050 000,00 zł

i w roku 2021 o kwotę 2 487 700,00 zł.
1. Środki ze zmniejszenia wydatków w roku 2020 przeznacza się na następujące wydatki:

a) Wykonanie projektu budowlanego drogi (obwodnicy południowej) od ronda na DK
14 do Ronda Niepodległości - kwota 300 000,00 zł,
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b) Wykonanie projektu budowlanego Żłobka Miejskiego – kwota 150 000,00 zł,
c) Zwiększenie nakładów inwestycyjnych na zadanie: Przebudowa ulicy Chabrowej –
kwota 100 000,00 zł (razem 300 000,00 zł),
d) Rozdział 75023 – Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu) na wynagrodze-
nia i składki od nich naliczane w kwocie 150 000,00 zł,
e) Rozdział 85219 – Ośrodki pomocy społecznej na wynagrodzenia i składki od nich
naliczane w kwocie 100 000,00 zł,
f) Rozdział 70001 – Zakłady gospodarki mieszkaniowej na wynagrodzenia i składki od
nich naliczane w kwocie 50 000,00 zł,
g) Rozdział 92604 – Instytucje Kultury Fizycznej – Ośrodek Sportu i Rekreacji na wy-
nagrodzenia i składki od nich naliczane w kwocie 50 000,00 zł,
h) Rozdział 60004 – Lokalny transport zbiorowy na wynagrodzenia i składki od nich
naliczane w kwocie 50 000,00 zł,
i) Zmniejszenie kredytów i pożyczek w roku 2020 o kwotę 100 000,00 zł,

2. Środki ze zmniejszenia wydatków w roku 2021 w kwocie 2 487 700,00 zł  przeznacza się na
zmniejszenie kredytów i pożyczek w 2021 roku.

(stanowi załącznik)

Radny Robert  Wójcik  w imieniu  Klubu Radnych „Łowickie.pl”  wycofał  wniosek nr  5/  do
projektu uchwały Rady Miejskiej w Łowiczu w sprawie uchwalenia budżetu na 2020 rok dotyczący
budowy i oświetlenia boiska piłkarskiego z naturalną powierzchnią przy SP nr 7.

Radny  Jakub  Wolski  w  imieniu  Klub  Radnych  PiS  i  Niezależni zgłosił  autopoprawki  do
wniosków zgłoszonych w dniu 27 grudnia 2019r. o następującej treści:

Autopoprawka do 1/ Wniosku do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto
Łowicz  na  lata  2020-2033  i  do  projektu  uchwały  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  w sprawie
uchwalenia budżetu na 2020 rok.

Zagospodarowanie dziedzińca wewnętrznego i  parkingu między budynkami B i  C Urzędu
Miejskiego.

Zmniejszenie  wydatków w dziale  750 Administracja  publiczna,  Rozdział  75023 Urzędy
gmin o kwotę 200 000,00 zł.  Środki  ze zmniejszenia  tego wydatku  przeznacza  się  na zadania
inwestycyjne:

a.a) Budowa budynku zaplecza stadionu przy ulicy Starzyńskiego w kwocie 100 000,00
zł. 

a.b) Dokończenie  budowy  budynku  gospodarczego  Schroniska  dla  zwierząt  w  kwocie
100 000,00 zł. 

(stanowi załącznik)

Autopoprawka do 6/ wniosku do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto
Łowicz  na  lata  2020-2033  i  do  projektu  uchwały  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  w sprawie
uchwalenia budżetu na 2020 rok.
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Zmniejszenie wydatków bieżących związanych z realizacją zadań statutowych w rozdział  75075
o kwotę  400 000,00  zł  oraz  zmniejszenie  wydatków  bieżących  związanych  z  realizacją  zadań
statutowych w rozdział 75095 o kwotę 100 000,00 zł i przeznaczenie tych kwot na: 
a.a) Budowa budynku zaplecza stadionu przy ulicy Starzyńskiego w kwocie 300 000,00 zł. 
a.b) Wykonanie  projektu  budowlanego  drogi  gminnej  równoległej  do  ulicy  gen.  Stanisława

Klickiego - kwota 150 000,00 zł. 
a.c) Wykonanie projektu ścieżki rowerowej od ulicy Mostowej do ulicy Warszawskiej (od mostu

kolejowego  na  wale  ze  zjazdami  w  osiedle  Dąbrówka  i  ulicę  Gdańską)  oraz  wykonanie
ekspertyzy ruchu pieszo-rowerowego w mieście – 50 000,00 zł.

(stanowi załącznik)

W dyskusji  udział  wzięli: Radny Robert  Wójcik,  Radny Jakub Wolski,  Radny Leszek Plichta,
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa,  Radna  Zofia  Wielemborek,  Radny  Jacek
Wiśniewski,  Radna  Zofia  Kroc,  Radny  Krzysztof  Janicki,  Wiceprzewodniczący  Rady  Marek
Boroski,  Radny  Grzegorz  Durka,  Radna  Wiesława  Gębura,  Wiceprzewodniczący  Rady  Michał
Trzoska,  Wiceprzewodniczący  Rady  Tadeusz  Żaczek,  Radny  Lech  Aniszewski,  Radny  Józef
Szczepanik, Radny Krzysztof Igielski, Radny Dariusz Dzik, Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz
Miasta,  Pan  Bogusław  Bończak  Zastępca  Burmistrza,  Pani  Joanna  Mika  Dyrektor  Zakład
Gospodarki  Mieszkaniowej,  Pan Janusz  Michalak  Dyrektor  Zakładu  Usług Komunalnych,  Pani
Beata Makowska Zastępca Naczelnika Wydziału Spraw Komunalnych, Pan Maciej Malangiewicz
dyrektor Łowickiego Ośrodka Kultury, Pani Wioletta Puszcz dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3,
Pani  Anna  Bieguszewska  Przewodnicząca  Klubu  Seniora  Radość,  Pan  Ryszard  Szmajdziński
mieszkaniec Łowicza, Pan Robert Wilk przedstawiciel  klubu sportowego Pelikan, Pan Wojciech
Kunat przedstawiciel klubu sportowego Pelikan, Pan Grzegorz Michalak mieszkaniec Łowicza.

Wiceprzewodniczący Rady Michał Trzoska zaproponował przerwę do godziny 18.30. 
Radny Krzysztof Janicki zgłosił autopoprawkę do swojego wniosku, aby w 7 wersie wykreślić
wyraz „zwiększenie”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zarządził przerwę do godziny 18.30. 

Przerwa rozpoczęła się o godz. 17:40 i zakończyła o godzinie 18:50.
Po przerwie. 

Radny  Robert  Wójcik  w  imieniu  Klubu  Radnych  „Łowickie.pl” zgłosił  następującą
autopoprawkę do wniosku zgłoszonego w dniu 27 grudnia 2019 r. o następującej treści: 

Autopoprawka nr 2 do 1/ Wniosku do projektu Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy
Miasto Łowicz na lata 2020-2033.

Modernizacja  oczyszczalni  ścieków  wraz  z  budową  kanalizacji  sanitarnej  na  terenie
aglomeracji Łowicza

18



Zmniejszenie wydatków o 15 000 000,00 zł, w tym w roku 2021 o kwotę 5 000 000,00 zł
i w roku 2022 o  kwotę  10 000 000,00 zł.  Środki  ze  zmniejszenia  wydatków przeznacza  się  na
zmniejszenie kredytów i pożyczek w roku 2021 o kwotę 5 000 000,00 zł i w roku 2022 o kwotę
10 000 000,00 zł.

(stanowi załącznik)

Radny  Jakub  Wolski  w  imieniu  Klub  Radnych  PiS  i  Niezależni zgłosił  następujące
autopoprawki do wniosków zgłoszonych w dniu 27 grudnia 2019r. o następującej treści:

Autopoprawka do 5/ Wniosku do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto
Łowicz na lata 2020-2033.
 
Budowa tunelu i dróg dojazdowych z infrastrukturą w ul. Mostowej i A. Krajowej
 

Zmniejszenie  wydatków o 19.600.000 zł,  w tym w roku 2021 o kwotę 3 000 000,00 zł,
w roku  2022  o  kwotę  16 100 000,00  zł  i  w  roku  2023  o  kwotę  500 000,00  zł.  Środki
ze zmniejszenia  wydatków  przeznacza  się  na  zmniejszenie  kredytów  i  pożyczek  w roku  2021
o kwotę 3 000 000,00 zł, w roku 2022 o kwotę 16 100 000,00 zł. i w roku 2023 o kwotę 500.000 zł
i przeznaczenie jej na wydatki majątkowe na nowe inwestycje.

(stanowi załącznik)

Autopoprawka nr 2 do 6/  wniosku do projektu Wieloletniej  Prognozy  Finansowej Gminy
Miasto Łowicz na lata 2020-2033 i do projektu uchwały Rady Miejskiej w Łowiczu w sprawie
uchwalenia budżetu na 2020 rok.
 
Zmniejszenie wydatków bieżących związanych z realizacją zadań statutowych w rozdział  75075
o kwotę  400 000,00  zł  oraz  zmniejszenie  wydatków  bieżących  związanych  z  realizacją  zadań
statutowych w rozdział 75095 o kwotę 100 000,00 zł i przeznaczenie tych kwot na: 
a) Budowa budynku zaplecza stadionu przy ulicy Starzyńskiego w kwocie 300 000,00 zł. 
b) Wykonanie projektu budowlanego drogi gminnej równoległej do ulicy gen. Stanisława Klickiego
- kwota 150 000,00 zł. 
c)  Wykonanie projektu ścieżki  rowerowej od ulicy Mostowej do ulicy Warszawskiej (od mostu
kolejowego na wale ze zjazdami w osiedle Dąbrówka i ulicę Gdańską) 25 000,00 oraz wykonanie
ekspertyzy ruchu pieszo-rowerowego w mieście – 25 000,00 zł..

W dalszej dyskusji wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Radny Jakub Wolski, Radna Zofia Kroc,
Radny Jacek Wiśniewski, Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Żaczek, Pani Joanna Mika Dyrektor
Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej.  

(stanowi załącznik)

Głosowania zgłoszonych wniosków wraz z autopoprawkami.
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Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że jest kworum i zaproponował głosowanie wniosku
dot.  Modernizacji  oczyszczalni  ścieków  do  projektu  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy
Miasto Łowicz na lata 2020-2033 polegającego na zmniejszenie wydatków 15 000 000,00 zł, w tym
w roku  2021 o  kwotę  5  000  000,00 zł  i  w roku  2022 o  kwotę  10  000  000,00 zł.  Środki  ze
zmniejszenia wydatków przeznacza się na zmniejszenie kredytów i pożyczek w roku 2021 o kwotę
5 000 000,00 zł i w roku 2022 o kwotę 10 000 000,00 zł.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 
10. Radny Krzysztof Olko nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

12 „za”, 8 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że  wniosek  z  autopoprawką  został  przyjęty
większością głosów.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że jest kworum i zaproponował głosowanie wniosku
do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2020-2033 i projektu
budżetu na 2020 rok Zmniejszenie  w dziale  926 – Kultura fizyczna,  rozdział  92605 – Zadania
w zakresie kultury fizycznej z kwoty 900 000,00 zł do kwoty 700 000,00 zł i przeznaczenie kwoty
200 000,00 zł na zad inwestycyjne: budowa budynku zaplecza stadionu przy ul. Starzyńskiego 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”.
3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu.
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4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 
10. Radny Krzysztof Olko nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

11 „za”, 8 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że  wniosek  z  autopoprawką  został  przyjęty
większością głosów.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że jest kworum i zaproponował  głosowanie wniosku
do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2020-2033 i projektu
budżetu na 2020 rok Zmniejszenie w dziale 758 - Różne rozliczenia, rozdział 75818 rezerwy na
inwestycje  i  zakupy  inwestycyjne  z  kwoty  1  600  000,00  zł  do  kwoty  1  300  000,00  zł
i przeznaczenie kwoty 300 000,00 zł na zadanie inwestycyjne pod nazwą: budowa „Góry frajdy na
łowickich błoniach”.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 
10. Radny Krzysztof Olko nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”. 
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13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa „wstrzymał się” od głosu. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

15 „za”, 4 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek została przyjęty większością głosów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że jest kworum i zaproponował głosowanie wniosku
do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2020-2033 i projektu
budżetu na 2020 rok zmniejszenie  wydatków w dziale  900 – Gospodarka komunalna  i ochrona
środowiska, rozdział 90015 – Oświetlenie ulic, placów i dróg o 100 000,00 zł, i przeznaczenie tej
kwoty na zadanie inwestycyjne o nazwie: „Oświetlenie ścieżki zdrowia w Lasku Miejskim”.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 
10. Radny Krzysztof Olko nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

12 „za”, 8 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”
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Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek został przyjęty większością głosów.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że jest kworum i zaproponował  głosowanie wniosku
do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2020-2033 i projektu
budżetu na 2020 rok dotyczące zadanie inwestycyjne: Budowa budynku zaplecza stadionu przy uli-
cy  Starzyńskiego:  zmniejszenie  wydatków  o  3 537 700,00  zł,  w  tym  w  roku  2020  o kwotę
1 050 000,00 zł i w roku 2021 o kwotę 2 487 700,00 zł.
1. Środki ze zmniejszenia wydatków w roku 2020 przeznacza się na następujące wydatki:

a) Wykonanie projektu budowlanego drogi (obwodnicy południowej) od ronda na DK 14 do
Ronda Niepodległości - kwota 300 000,00 zł,
b) Wykonanie projektu budowlanego Żłobka Miejskiego – kwota 150 000,00 zł,
c) Zwiększenie nakładów inwestycyjnych na zadanie: Przebudowa ulicy Chabrowej –
kwota 100 000,00 zł (razem 300 000,00 zł),
d) Rozdział 75023 – Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu) na wynagrodze-
nia i składki od nich naliczane w kwocie 150 000,00 zł,
e) Rozdział 85219 – Ośrodki pomocy społecznej na wynagrodzenia i składki od nich
naliczane w kwocie 100 000,00 zł,
f) Rozdział 70001 – Zakłady gospodarki mieszkaniowej na wynagrodzenia i składki od
nich naliczane w kwocie 50 000,00 zł,
g) Rozdział 92604 – Instytucje Kultury Fizycznej – Ośrodek Sportu i Rekreacji na wy-
nagrodzenia i składki od nich naliczane w kwocie 50 000,00 zł,
h) Rozdział 60004 – Lokalny transport zbiorowy na wynagrodzenia i składki od nich
naliczane w kwocie 50 000,00 zł,
i) Zmniejszenie kredytów i pożyczek w roku 2020 o kwotę 100 000,00 zł,

2. Środki ze zmniejszenia wydatków w roku 2021 w kwocie 2 487 700,00 zł  przeznacza się na
zmniejszenie kredytów i pożyczek w 2021 roku.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „przeciw”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 
10. Radny Krzysztof Olko nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
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16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

11 „za”, 9 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że  wniosek  z  autopoprawką  został  przyjęty
większością głosów.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że jest kworum i zaproponował głosowanie wniosku
dot. dziedzińca do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2020-
2033 i projektu budżetu na 2020 rok zmniejszenie wydatków w dziale 750 Administracja publiczna,
Rozdział 75023 Urzędy gmin o kwotę 200 000,00 zł. Środki ze zmniejszenia tego wydatku przezna-
cza się na zadania inwestycyjne: 
a) budowa budynku zaplecza stadionu przy ul. Starzyńskiego w kwocie 100 000,00 zł, 
b) dokończenie budowy budynku gospodarczego Schroniska dla zwierząt w kwocie 100 000,00 zł.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 
10. Radny Krzysztof Olko nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa „wstrzymał się” od głosu.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

13 „za”, 6 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że  wniosek  z  autopoprawką  został  przyjęty
większością głosów.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że jest kworum i zaproponował głosowanie wniosku
do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2020-2033 i projektu
budżetu na 2020 rok zmniejszenie w dziale 630 – Turystyka , rozdział 63003 – Zadania z zakresu
upowszechniania turystyki z kwoty 492 677,00 zł do kwoty 392 677,00 zł i przeznaczenie kwoty
100 000,00 zł na dział 600 – Transport i łączność, rozdział 60004 – Lokalny transport zbiorowy na
wydatki związane z realizacją ich statutowych zadań.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 
10. Radny Krzysztof Olko nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

12 „za”, 8 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek został przyjęty większością głosów.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że jest kworum i zaproponował głosowanie wniosku
do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2020-2033 i projektu
budżetu na 2020 rok Zmniejszenie w dziale 853 – Pozostałe działania w zakresie polityki społecz-
nej, rozdział 85395 – Pozostała działalność z kwoty 58 587,00 zł do kwoty 38 587,00 zł i  przezna-
czenie kwoty 20 000,00 zł na zmniejszenie kredytów i pożyczek w roku 2020.
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1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 
10. Radny Krzysztof Olko nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

12 „za”, 8 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek został przyjęty większością głosów.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że jest kworum i zaproponował głosowanie wniosku
do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2020-2033 i projektu
budżetu na 2020 rok zmniejszenie w dziale 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, roz-
dział  92109  –  Domy  i ośrodki  kultury,  świetlice  i  kluby  z  kwoty  1  658  300,00  zł  do  kwoty
1 358 300,00 zł i przeznaczenie kwoty 300 000,00 zł na zmniejszenie kredytów i pożyczek w roku
2020.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc „wstrzymała się” od głosu. 
10. Radny Krzysztof Olko nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
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11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

11 „za”, 8 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek został  przyjęty  większością głosów.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że jest kworum i zaproponował głosowanie wniosku
dot. Budowa tunelu i dróg dojazdowych z infrastrukturą w ul. Mostowej i ul. A. Krajowej do pro-
jektu Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2020-2033 Zmniejszenie
wydatków o 19.600.000 zł, w tym w roku 2021 o kwotę 3 000 000,00 zł, w roku 2022 o kwotę
16 100 000,00 zł i w roku 2023 o kwotę 500 000,00 zł. Środki ze zmniejszenia wydatków przezna-
cza się na zmniejszenie kredytów i pożyczek w roku 2021 o kwotę 3 000 000,00 zł, w roku 2022 o
kwotę 16 100 000,00 zł i w roku 2023 o kwotę 500.000 zł – i przeznaczenie jej na wydatki majątko-
we na nowe inwestycje.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski „wstrzymał się” od głosu.
7. Radny Krzysztof Janicki „głosował” przeciw’. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 
10. Radny Krzysztof Olko nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
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19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

11 „za”, 8 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek został przyjęty większością głosów.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że jest kworum i zaproponował głosowanie wniosku
do projektu WPF na lata 2020-2033 i budżetu na 2020 zmniejszenie wydatków bieżących związa-
nych z realizacją zadań statutowych w rozdział 75075 o kwotę 400 000,00 zł oraz zmniejszenie wy-
datków bieżących związanych z realizacją zadań statutowych w rozdział 75095 o kwotę 100 000,00
zł i przeznaczenie tych kwot na: 
a) budowa budynku zaplecza przy ul. Starzyńskiego - kwota 300 000,00 zł 
b) wykonanie projektu budowlanego drogi gminnej równoległej do ulicy gen. St. Klickiego - kwo-

ta 150 000,00 zł. 
c) wykonanie projektu ścieżki rowerowej od ul Mostowej do ul Warszawskiej (od mostu kolejo-

wego na wale ze zjazdami w osiedle Dąbrówka i ul Gdańską) 25 000 zł oraz wykonanie eksper-
tyzy ruchu pieszo-rowerowego w mieście – 25 000,00 zł.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 
10. Radny Krzysztof Olko nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

12 „za”, 8 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”
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Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że  wniosek  z  autopoprawką  został  przyjęty
większością głosów.

Radna Zofia Wielemborek poprosiła o 10 minut przerwy
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zarządził 10 minut przerwy. 

Przerwa rozpoczęła się o godz. 19:30 i zakończyła o godzinie 19:40.
Po przerwie. 

Ad. 7e 
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
głosowanie  projektu  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy
Miasto Łowicz  na lata 2020-2033 wraz z autopoprawką i przyjętymi wnioskami.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

12 „za”, 8 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością
głosów:

Uchwałę nr XIX/170/2019
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Ad. 7f
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
głosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie uchwalenia  projektu  budżetu  na  2020  rok wraz
z autopoprawką i przyjętymi wnioskami.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

12 „za”, 8 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  Rada  Miejska  przyjęła
większością głosów:

Uchwałę nr XIX/171/2019

Radny Paweł Pięta zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad Sesji punktu w tym miej-
scu „Apel Rady Miejskiej do Burmistrza Miasta Łowicza o podjęcie czynności zmierzających do
tego aby stan środków obrotowych działalności samorządowego zakładu budżetowego na koniec
roku nie przekraczał 1/6 rocznych planowanych na rok następny kosztów wynagrodzeń i pochod-
nych od wynagrodzeń”.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zarządził 10 minut przerwy. 

Przerwa rozpoczęła się o godz. 19:45 i zakończyła o godzinie 20:00.
Po przerwie. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował gło-
sowanie wprowadzenia Apelu Rady Miejskiej do porządku obrad jako punkt bieżący.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 
10. Radny Krzysztof Olko nie brał udział w głosowaniu (nieobecny).
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

12 „za”, 8 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że porządek obrad został zmieniony
bezwzględną większością głosów.

Ad. 8
Apel Rady Miejskiej do Burmistrza Miasta Łowicza o podjęcie czynności zmierzających do
tego,  aby  stan środków obrotowych działalności  samorządowego zakładu  budżetowego na
koniec  roku  nie  przekraczał  1/6  rocznych  planowanych  na  rok  następny  kosztów
wynagrodzeń i pochodnych od wynagrodzeń.

(stanowi załącznik)

Radni pytań , uwag nie zgłosili.

Przewodniczący  Rady Miejskiej stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował  głosowanie  apelu
Rady Miejskiej do Burmistrza Miasta Łowicza o podjęcie czynności zmierzających do tego, aby
stan środków obrotowych działalności samorządowego zakładu budżetowego na koniec roku nie
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przekraczał 1/6 rocznych planowanych na rok następny kosztów wynagrodzeń i pochodnych od
wynagrodzeń.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”. 
10. Radny Krzysztof Olko nie brał udział w głosowaniu (nieobecny).
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

12 „za”, 8 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że apel został przyjęty większością
głosów. 

Ad.9
Informację Burmistrza Miasta Łowicza dot. zgłoszonych żądań wynikających z art. 36 ust.  
1-3 i ust. 5 oraz wydanych decyzji na podstawie art. 37 ust. 6 i 7 ustawy z dnia 27 marca 2003
r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (Dz. U. z 2018 r. poz. 1945 z późn. zm.)-
przedstawił Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.

Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził,  że Rada Miejska przyjęła  Informację Burmistrza
Miasta Łowicza dot. zgłoszonych żądań wynikających z art. 36 ust. 1-3 i ust. 5 oraz wydanych
decyzji  na  podstawie  art.  37  ust.  6  i  7  ustawy  z  dnia  27  marca  2003  r.  o  planowaniu
i zagospodarowaniu przestrzennym 
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Ad. 10
Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2019 rok wraz z autopoprawką
- przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek, Skarbnik Miasta.

(stanowi załącznik)

Radny Krzysztof Igielski w imieniu Klubu Radnych PIS i Niezależni - złożył wniosek o zmianę
projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2019 rok wraz z autopoprawką,
polegający  na  zdjęciu  z  rozdziału  75095  kwoty  275  000,00  zł  ze  zwiększenia  planowanych
wydatków majątkowych z przesunięciem ich do rezerwy inwestycyjnej.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zarządził 10 minut przerwy. 

Przerwa rozpoczęła się o godz. 20:25 i zakończyła o godzinie 20:33.
Po przerwie. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
głosowanie  wniosku  polegającego  na  zdjęciu  z  rozdziału  75095  kwoty  275 000,00 zł  ze
zwiększenia planowanych wydatków majątkowych z przesunięciem ich do rezerwy inwestycyjnej.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

12 „za”,  8 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”
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Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska przyjęła wniosek
większością głosów.

Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta-przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny
Michał Terenowicz.
Opinię Komisji Budżetu i Finansów- przedstawił przewodniczący Komisji Radny Lech Aniszewski.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
głosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu   Miasta  Łowicza  na  2019  rok  wraz
z autopoprawką i przyjętym wnioskiem.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował przeciw”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko nie brał udział w głosowaniu (nieobecny).
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

12 „za”, 8 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością
głosów:

Uchwałę Nr XIX/172/2019
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Ad. 11
Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wykazu  niezrealizowanych  kwot  wydatków
zamieszczonych  w  budżecie  Miasta  Łowicza,  które  nie  wygasają  z  upływem  roku
budżetowego 2019 – przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta.

(stanowi załącznik)
Radni pytań ,uwag nie zgłosili.
Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta-przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny
Michał Terenowicz.
Opinię Komisji Budżetu i Finansów- przedstawił przewodniczący Komisji Radny Lech Aniszewski.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
głosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wykazu  niezrealizowanych  kwot  wydatków
zamieszczonych w budżecie Miasta Łowicza,  które nie wygasają z upływem roku budżetowego
2019.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę Nr XIX/173/2019 
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Wiceprzewodniczący Rady Michał Trzoska w związku z przyjęciem uchwały w sprawie zmian
budżetu Miasta Łowicza na 2019 rok zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały
w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału zakładowego Spółki działającej pod nazwą
Zakład Utrzymania  Miasta Spółka z o.  o.   z siedzibą w Łowiczu,  w drodze wniesienia  wkładu
pieniężnego i objęcia w zamian nowych udziałów, ponieważ stał się on bezprzedmiotowy.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
głosowanie  sprawie  zmiany  porządku  obrad  polegającej  na  zdjęciu  z  porządku  obrad  punktu
"Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie   wyrażenia  zgody  na  podwyższenie  kapitału
zakładowego  Spółki  działającej  pod nazwą Zakład  Utrzymania  Miasta  Spółka  z  o.o.  z siedzibą
w Łowiczu, w drodze wniesienia wkładu pieniężnego i objęcia w zamian nowych udziałów."

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik „wstrzymał się” od głosu.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

12 „za”, 7 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska większością głosów
zmieniła porządek obrad zdejmując z porządku projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na
podwyższenie  kapitału  zakładowego  Spółki  działającej  pod  nazwą  Zakład  Utrzymania  Miasta
Spółka z o.o. z siedzibą w Łowiczu, w drodze wniesienia wkładu pieniężnego i objęcia w zamian
nowych udziałów.
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Ad. 12
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  średniej  ceny  jednostki  paliwa
w Gminie  Miasto  Łowicz  na  rok  szkolny  2019/2020-  przedstawiła  Pani  Anna  Urbanek
Podinspektor z Wydziału Spraw Społecznych.

(stanowi załącznik)

Radni uwag, wniosków nie zgłosili. 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 
(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Miasto
Łowicz na rok szkolny 2019/2020.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością
głosów:

Uchwałę Nr XIX/174/2019
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Ad. 13
Projekt  uchwały  w sprawie  przyjęcia  Miejskiego  Programu Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok- przedstawiła Pani
Elżbieta  Szachogłuchowicz  Główny  Specjalista  ds.  profilaktyki,  rozwiązywania  problemów
alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii.

(stanowi załącznik)

Radny Jacek Wiśniewski  zgłosił wniosek do projektu uchwały polegający na zmianie w pkt III
Zasady Wynagradzania Członków Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych: 
1. Za udział w pracach Komisji członkowie otrzymują miesięcznie wynagrodzenie w następujących
wysokościach brutto: 
a) Przewodniczący - 20% minimalnego wynagrodzenia, 
b) Wiceprzewodniczący - 7% i sekretarz - 7% minimalnego wynagrodzenia; 
c) Członkowie Komisji - 5% minimalnego wynagrodzenia.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
głosowanie wniosku do  projektu uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki
i Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz  Przeciwdziałania  Narkomanii  na  2020  rok
polegającego  na  zmianie  w  pkt  III  Zasady  Wynagradzania  Członków  Miejskiej  Komisji
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych: 
1. Za udział w pracach Komisji członkowie otrzymują miesięcznie wynagrodzenie w następujących
wysokościach brutto: 
a) Przewodniczący - 20% minimalnego wynagrodzenia, 
b) Wiceprzewodniczący - 7% i sekretarz - 7% minimalnego wynagrodzenia; 
c) Członkowie Komisji - 5% minimalnego wynagrodzenia.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „wstrzymał się”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”.
13. Radny Józef Szczepanik „wstrzymał się” od głosu.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.

38



17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

11 „za”, 6 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska większością głosów
wniosek przyjęła.

Opinię Komisji Społecznej- przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta.
(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Miejskiej  Komisji  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  Pan  Cezary
Gawroński stwierdził,  że  nie  przedstawi  opinii  Miejskiej  Komisji  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych  i  Przeciwdziałania  Narkomanii  ponieważ  zostało  zmienione  wynagrodzenie  dla
członków komisji. Inny projekt uchwały opiniowała MKRPAiPN.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
głosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Miejskiego  Programu  Profilaktyki
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok wraz z
 przyjętym wnioskiem.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik „wstrzymał się” od głosu.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski nie brał udział w głosowaniu (nieobecny).
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”.
13. Radny Józef Szczepanik „wstrzymał się” od głosu.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.

39



21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

11 „za”, 6 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością
głosów:

Uchwałę Nr XIX/175/2019

Ad. 14
Projekt  uchwały  w sprawie wyrażenia  zgody  na zawarcie  kolejnych umów dzierżawy lub
umów najmu po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat z tymi samymi stronami,
których przedmiotem są te  same nieruchomości znajdujące się w zasobach Gminy Miasta
Łowicza - przedstawił Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta 

(stanowi załącznik)

Radni nie zgłosili pytań, uwag.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta- przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 
Michał Terenowicz.
Opinię Komisji Budżetu i Finansów-przedstawi Przewodniczący Komisji Radny Lech Aniszewski.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy
lub umów najmu po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat  z tymi  samymi stronami,
których przedmiotem są te same nieruchomości znajdujące się w zasobach Gminy Miasta Łowicza.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
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17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie 

Uchwałę Nr XIX/176/2019

Ad. 15
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/161/2019 Rady Miejskiej w Łowiczu
z dnia 28 listopada 2019 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie
Gminy Miasto  Łowicz-  przedstawiła  Pani  Beata  Makowska Z-ca Naczelnika  Wydziału  Spraw
Komunalnych.

(stanowi załącznik)

W dyskusji udział wzięli Radni: Lech Aniszewski i Krzysztof Janicki oraz Pani Beata Makowska
Zastępca Naczelnika Wydziału Spraw Komunalnych.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta-przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 
Michał Terenowicz.
Opinię Komisji Budżetu i Finansów- przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Lech Aniszewski.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
głosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XVIII/161/2019  Rady  Miejskiej
w Łowiczu z dnia 28 listopada 2019 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na
terenie Gminy Miasto Łowicz.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki „wstrzymał się” od głosu.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko nie brał udziału w głosowaniu.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
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12. Radny Leszek Plichta „wstrzymał się” od głosu.
13. Radny Józef Szczepanik „wstrzymał się” od głosu.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

16 „za”, 1 „przeciw”, 3 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością
głosów.

Uchwałę Nr XIX/177/2019

Ad. 16
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/165/2019 Rady Miejskiej w Łowiczu
z dnia  29 listopada 2019 r.  określenia  szczegółowego sposobu i  zakresu  świadczenia  usług
w zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości
i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości
opłatę  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi-  przedstawiła  Pani  Beata  Makowska
Zastępca Naczelnika Wydziału Spraw Komunalnych.

(stanowi załącznik)

Radni uwag, pytań nie zgłosili. 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta-przedstawi Przewodniczący Komisji Radny Michał 
Terenowicz.
Opinię Komisji Budżetu i Finansów- przedstawi Przewodniczący Komisji Radny Lech Aniszewski.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
głosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XVIII/165/2019  Rady  Miejskiej
w Łowiczu z dnia 29 listopada 2019 r. określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia
usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości
i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę
za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
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4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”.
5. Radna Wiesława Gębura „wstrzymała się” od głosu.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta „wstrzymał się” od głosu.
13. Radny Józef Szczepanik „wstrzymał się” od głosu.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

15 „za”, 2 „przeciw”, 3 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością
głosów.

Uchwałę Nr XIX/178/2019

Ad. 17
Projekt uchwały w sprawie zaproszenia do osiedlenia się na terenie Gminy Miasto Łowicz
w ramach  procedury  repatriacyjnej  jednej  dwuosobowej,  określonej  imiennie,  rodziny
polskiego pochodzenia - przedstawiła Pani Maria Więcławska Sekretarz Miasta.

(stanowi załącznik)

W dyskusji udział wzięli: Krzysztof Igielski, Zofia Wielemborek, Zofia Kroc, Tadeusz Żaczek.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
głosowanie projektu uchwały  w sprawie  zaproszenia do osiedlenia się na terenie Gminy Miasto
Łowicz  w  ramach  procedury  repatriacyjnej  jednej  dwuosobowej,  określonej  imiennie,  rodziny
polskiego pochodzenia.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”
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6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta „głosował „za”
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie.

Uchwałę Nr XIX/179/2019

Ad. 18
Następna  sesja  Rady  Miejskiej  planowana  jest  w  dniu  30  stycznia  2020r.  o  godz.14.00
z następującym tematem:
1. Rozpatrzenie projektów uchwał.
2. Przyjęcie planów pracy Rady i Komisji Rady Miejskiej w Łowiczu na 2020 rok.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował o planowanych Komisjach.
20.01.2020 r. godz. 15.00 Komisja Społeczna
21.01.2020 r godz. 15.00 Komisja Mieszkaniowa i Socjalna
22.01.2020 r. godz. 15.00 Komisja Gospodarcza i Rozwoju Miasta
23.01.2020 r. godz. 14.00 Komisja Budżetu i Finansów

Radny  Józef  Szczepanik zwrócił  się  z  prośbą,  aby  posiedzenie  Komisji  Budżetu  i  Finansów
odbyło się po dniu 26 stycznia br. ze względu na ferie zimowe. 
Radny Jakub Wolski zaproponował, aby połączyć posiedzenie Komisji Gospodarczej i Rozwoju
Miasta oraz Komisji Budżetu i Finansów. 
Pan Krzysztof  Kaliński  Burmistrz poprosił,  aby nie  organizować posiedzenia  komisji  w dniu
27.01.2019 r. ponieważ będzie w sądzie w Łodzi.
Wiceprzewodniczący Rady Michał Trzoska poprosił, aby posiedzenia Komisji nie organizować
w dniu 28 stycznia br. 
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Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Finansów  Lech  Aniszewski  zadeklarował,  że  wspólnie
z Komisją Gospodarczą ustalą optymalny termin posiedzenia i powiadomią członków.  

Ad. 19
Przewodniczący Rady Henryk Zasępa podziękował za dyskusję i udział w obradach.
Na tym zakończono obrady XIX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu, godz. 21.30.

 

Protokołowały:

Jadwiga Kardjalik
Inspektor

Katarzyna Marczak
Inspektor

Przewodniczący Rady:

Henryk Zasępa
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